

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MARCH 20, 1986

(1)

[Text]

The Standing Committee on Justice and Solicitor General met at 11:06 o'clock a.m. this day for the purpose of organization.

Members of the Committee present: David Daubney, Robert Horner, Jim Jepson, Robert Kaplan, John Nunziata, Svend Robinson and Blaine A. Thacker.

Acting Member present: John Reimer for Alex Kindy.

In attendance: From the Library of Parliament: Philip Rosen, Research Officer.

The Clerk presided over the election of the Chairman.

On motion of Robert Horner, seconded by Svend Robinson, it was agreed,—That Blaine A. Thacker do take the Chair of this Committee as Chairman.

Blaine A. Thacker took the Chair.

On motion of Robert Horner, seconded by John Reimer, it was agreed,—That David Daubney be named Vice-Chairman of this Committee.

On motion of John Nunziata, it was agreed,—That the Committee print 1,000 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*.

On motion of Svend Robinson, it was agreed,—That the Sub-Committee on Agenda and Procedure be composed of five (5) members to include the Chairman or Vice-Chairman, and two government members; one member from the Liberal Party and one member from the New Democratic Party.

Robert Horner moved,—That the Chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present provided that four (4) committee members be present at all times.

After debate thereon, Svend Robinson moved an amendment thereto:

“and provided that one member of the opposition is present.”

After debate, the question being put on the amendment, it was agreed to.

The question being put on the motion, as amended, it was agreed to.

John Reimer moved,—That, unless there is unanimous consent of the chief representative of the three parties, a 48 hours notice must be given to the members of the Committee before any new item of business is considered by the Committee.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

At 11:24 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAUX

LE JEUDI 20 MARS 1986

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent de la justice et du Solliciteur général tient, aujourd'hui à 11 h 06, sa séance d'organisation.

Membres du Comité présents: David Daubney, Robert Horner, Jim Jepson, Robert Kaplan, John Nunziata, Svend Robinson, Blaine A. Thacker.

Membre suppléant: John Reimer pour Alex Kindy.

Aussi présent: De la Bibliothèque du parlement: Philip Rosen, attaché de recherche.

Le greffier préside l'élection du président.

Sur motion de Robert Horner, appuyé par Svend Robinson, il est convenu,—Que Blaine A. Thacker occupe le fauteuil à titre de président du présent Comité.

Blaine A. Thacker occupe le fauteuil.

Sur motion de Robert Horner, appuyé par John Reimer, il est convenu,—Que David Daubney soit nommé vice-président du présent Comité.

Sur motion de John Nunziata, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 1 000 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

Sur motion de Svend Robinson, il est convenu,—Que le Sous-comité du programme et de la procédure se compose de cinq (5) membres, soit le président ou le vice-président; deux membres du gouvernement; un membre du Parti libéral et un membre du Nouveau parti démocratique.

Robert Horner propose,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu qu'y participent en tout temps quatre (4) membres du Comité.

Après débat, Sven Robinson propose l'amendement suivant:

«et qu'un membre de l'opposition y assiste.»

Après débat, l'amendement est mis aux voix et adopté.

La motion, sous sa forme modifiée, est mise aux voix et adoptée.

John Reimer propose,—Que sauf par consentement unanime des représentants en chef des trois partis, les membres du Comité doivent être prévenus 48 heures avant que celui-ci n'étudie toute question nouvelle à l'ordre du jour.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée.

A 11 h 24, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.